

QC

熱熔膠塗佈機(分體式)

Hot melt adhesive coating machine (split)



產品特色

1. 主框架採用整板加工，一體成型，結構堅固穩定。配備獨立收卷分切部位，收卷部分可拉近拉遠。產品冷卻效果好。
2. 整機兩個收卷軸，兩個放卷軸，三個複合軸。便於操作生產多種產品，也可以單獨用於分切機使用。
3. 放卷採用氣漲軸設計，磁粉張力控制系統。第一放卷採用氣缸自動上卷，省時省力自動對邊控制系統，保持運行平穩。
4. 收卷採用滑差軸設計，自動打滑，交錯收卷恒張力，收卷整齊，可線上分切。
5. 作業系統採用電腦觸控式螢幕 PLC 控制。
6. 可採狹縫式塗佈或滾輪塗佈，一機多用，應用面廣。
7. 增加輸送裝置，可塗四面彈力布。

規格表

型號	QC-600
長度	6000mm
寬度	1340mm
高度	1600mm
重量	1200kg
裝機功率	12kw
塗佈寬度	60mm-550mm
塗佈厚度	0.1mm-2mm
塗佈速度	7-70m/min
氣管直徑	8mm
冷卻水迴圈量	80L

NORDA 諾達股份有限公司 Norda Co., Ltd

桃園總公司

桃園市龜山區萬壽路一段492之14號6樓
電話：02-82097066
傳真：02-82097022

台中服務處

台中市南屯區精科南路99號6樓之2(單元605)
電話：04-23507011
傳真：04-23507013

台南服務處

台南市安南區開安一街16號
電話：06-3568967
傳真：06-3568927



www.norda.com.tw

QC

熱熔膠塗佈機(分體式)

Hot melt adhesive coating machine (split)



Features

1. The main frame is processed from a single plate and formed integrally, ensuring a sturdy and stable structure. It is equipped with an independent rewinding and slitting section, with the rewinding part being adjustable for proximity. The product has excellent cooling effects.
2. The machine features two rewinding shafts, two unwinding shafts, and three composite shafts. This design facilitates the production of various products and can also be used independently as a slitting machine.
3. The unwinding adopts an air shaft design and a magnetic powder tension control system. The first unwinding uses a cylinder for automatic roll loading, saving time and effort, and includes an automatic edge alignment control system to maintain smooth operation.
4. The rewinding uses a slip differential shaft design with automatic slipping, staggered rewinding with constant tension, ensuring neat rewinding and allowing for online slitting. The operating system utilizes a computer touch screen with PLC control.
5. The machine supports slit coating or roller coating, making it versatile and widely applicable.
6. An additional conveying device is included, allowing for coating on four-sided elastic cloth.

Specification

Model	QC-600
Length	6000mm
Width	1340mm
Height	1600mm
Weight	1200kgs
Installed power	12kw
Coating width	60mm-550mm
Coating thickness	0.1mm-2mm
Coating speed	7-70m/min
Tracheal diameter	8mm
Cooling water circulation	80L

NORDA Norda Co., Ltd

Taoyuan Headquarter

No. 492-14, 6F, Section 1, Wanshou Rd,
Guishan District Taoyuan City, 333, Taiwan
Tel : +886-2-82097066

Taichung Office

Unit 605, 6F.-2, No. 99, Jingke S. Rd., Nantun
Dist., Taichung City, 408018, Taiwan
Tel : +886-4-23507011

Tainan Office

No. 16, Kai'an 1st St., Annan Dist., 1
City 709
Tel : +886-6-3568967



www.norda.com.tw